
 
 
 
 
Verzoek van:   PvdA 
 
om het ingekomen stuk: B1 Advies monumentencommissie Vituskerk  

(Buurtvereniging 'Erica') 
 
te agenderen voor de commissie fysiek domein van 25 januari 2023 
 
 
 
De volgende motivering en eventuele vragen dienen ter voorbereiding op de commissiebehandeling.  
 
Het advies van de monumentencommissie wordt door de buurtbewoners in twijfel 
getrokken. Vd Hoeve ziet wel monumentale waarden, wat gaat het college doen? 
Discussie hierover in de commissie lijkt ons gewenst. 
 
 
Eventuele vragen voor het college 
 
Een korte notitie over hoe het college het advies van de monumentencommissie ziet, en wat ze ermee gaan 
doen. 
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